
              
 
 
         Schriftelijke vragen 

 
 
 
Nieuw-Vennep, 7 mei 2024 
 
Onderwerp: Toegangsweg Spaarndam-Buiten 
 
Geacht college, 

Spaarndam Buiten nadert het einde van de ontwikkelingsfase. De eerste inwoners wonen ondertussen meer 

dan 4 jaar op deze mooie plek in onze gemeente. Dat bij de ontwikkeling van nieuwbouw nog niet alle 

voorzieningen op orde zijn, snappen inwoners ook. Maar vragen zich - samen met de VVD-fractie - wel het 

volgende af: 

1) Wanneer wordt de toegang vanaf Spaarndam-Buiten naar de Lage Dijk afgemaakt? De huidige situatie 

omvat op de twee toegangswegen namelijk betonplaten.  

2) Wanneer wordt het wegdek bij de Lage Dijk aangepakt, bij de wegversmalling liggen ook enkel 

betonplaten.  

3) Welke verdere werkzaamheden moeten nog ondernomen worden als onderdeel van de nieuwbouw 

Spaarndam-Buiten? En hoe worden de inwoners hierover geïnformeerd?  

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de VVD Haarlemmermeer, 

 
Marten Boels 




